

Influenza

Hungary (8 March 1991).¹ More than 45 000 cases of acute respiratory diseases and influenza-like illness were notified in the last week of February and the number increased to 47 000 in the first week of March. More than half of the cases were in children below 15 years of age. All influenza viruses isolated during these 2 weeks were influenza A(H1N1).

United States of America (22 March 1991).² The number of cases of influenza-like illness seen by general practitioners and the number of laboratory-confirmed cases of influenza have decreased since mid-February. Decreasing influenza activity is now also reported by state health authorities. Influenza B continues to predominate, but during the past week nearly a quarter of all isolates were influenza A, mainly of the H1N1 subtype.

¹ See No 11, 1991, p. 77

² See No 9, 1991, p. 64

Grippe

Hongrie (8 mars 1991).¹ Plus de 45 000 cas d'affection respiratoire aiguë et de syndrome grippal ont été notifiés pendant la dernière semaine de février, et leur nombre a atteint 47 000 la première semaine de mars. Plus de la moitié des cas sont survenus parmi des enfants de moins de 15 ans. Tous les virus grippaux isolés durant ces 2 semaines étaient des virus grippaux A(H1N1).

Etats-Unis d'Amérique (22 mars 1991).² Le nombre de cas de syndrome grippal vus par les généralistes ainsi que le nombre de cas de grippe confirmés en laboratoire ont diminué depuis la mi-février. Les autorités sanitaires des Etats signalent aussi un déclin de l'activité grippale. La grippe B continue à prédominer mais durant la semaine écoulée près d'un quart de tous les isolements étaient des virus grippaux A, principalement du sous-type H1N1.

¹ Voir N° 11, 1991, p. 77.

² Voir N° 9, 1991, p. 64.